
Phonetics

Phonetics_下载链接1_

著者:Henning Reetz

出版者:Wiley-Blackwell

出版时间:2008-09-29

装帧:Paperback

isbn:9780631232261

http://www.allinfo.top/jjdd


Companion website, featuring additional resources such as sound files, can be found
here: http://www.blackwellpublishing.com/phonetics/ Providing a comprehensive
overview of the four primary areas of phonetics, Phonetics: Transcription, Production,
Acoustics, and Perception is an ideal guide to the complete study of speech and
sound. An accessible but in-depth introductory textbook on the basic concepts of
phonetics Covers all four areas of phonetics: transcription, production, acoustics, and
perception Offers uniquely thorough coverage of related relevant areas, including
vocal fold vibration and the working of the ear, creating an engagingly flexible work for
instructors Includes chapter-by-chapter exercises, enabling students to put their
knowledge into practice Written in a clear and concise style by two of the field’s
leading scholars
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（稀缺书，绝版书，外文书，港澳台图书代寻）

实验语音学

评论

很全面的一本教材，从production讲到perception~PS：介绍Bernoulli
effect那些图不会是作者自己画的吧……

-----------------------------
这本书是迄今为止最好的一本语音学教科书

-----------------------------
是语言，也是物理，是物理的语言，是语言的物理，是语言中的语言，却又是物理中的
物理。无理。

-----------------------------
还是音系学好玩

-----------------------------
啊，应该要好好看的。

-----------------------------
好可爱的教材。。。

-----------------------------
不明觉厉，很全面，适合多种学科的读者



-----------------------------
简直是语言学中的物理学，还是音系学更得我心。

-----------------------------
语音学太赞了！

-----------------------------
极度贴心的教材，讲得全面又清楚。参照做得极好。不过作为语音入门第一本书的话，
趣味性不足。入门还是看A Course in
Phonetics比较好，虽然它过于照顾入门者而有时显得废话太多……

-----------------------------
复印本，113元包邮，豆邮或qq362619839联系
（稀缺书，绝版书，外文书，港澳台图书代寻）
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